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Castelló compra un camió per 
la recollida de fkacció orginica 

L’Ajuntament comencara una campanya de sensibilització 
C A S T E L C Ó D ’ m  

LAURA VILANOVA 
El ple de l’ajuntament de Castelló 

dErnpúries va acordar la compra d’un 
camió especial per poder comencar 
la recollida de fracció orginica. El ser- 
vei cornencark el mes de marg arnb 
els grans productors 1 posteriorment 
s’anira arnpliant fins a cobrir tota la 
població de Castellb i Empuriabrava. 
L‘inici de la recollida anira acompan- 
yada d’una carnpanya de sensibilitza- 
ció per tal d’explicar a la població en 
que consisteix 1 quins són els benefi- 
cis del nou servei. 

Segons I’alcalde de Castelló, 
Xavier Sanllehí, arnb I’inici d’aquesta 
campanya, el municipi es convertira 
en un dels pnmers de les comarques 
gironines en fer-ho. Una de les cau- 
ses d’aquest fet és I’elevat preu del 
Uervei. En aquest sentit la recollida 
selectiva que es portara a terme a 
Fastelló encariri un 27% el servei 
Wuest any, augrnent causat sobretot 
$er I’increment del preu de I’aboca- 
@r. Malgrat tot, en l’aprovació de les 

nces fiscals de cares al 2004, el 
ton castelloní ha decidit apujar 
es de recollida d’escornbraries 

El tractament de la fracció orginica es fa& a la planta que I’empresa Prodeasa té a Castelló d’Empúries 

La introducció de la recollida de 
bcció organica a Casteiió es fari 
pgressivament -Sanllehí calcula que 
hplernentari totalment en un perí- 
!de de dos o tres anys- i en la prirne- 
P fase es cornengari pels grans pro- 
kors  daquest tipus d’escornbranes 

tracta deis hotels, restaurants 1 

Upermercats de Castelló 1 Empuriabr- 
1. En aquesta primera fase esta pre- 
Ist que el carnió pas,i a buscar la 

fracció orginica tres vegades per set- 
mana i que es recuiíi una tOna cada 
vegada. L’ajuntament facilitara a cada 
usuari un contenidor especial en que 
s’hi hauran d’abocar les restes organi- 
ques. 

Per la seva banda, la regidora de 
Medi Ambient del consistori castello- 
ní, Anna Colomer, va explicar que 
s’ha arribat a un acord per portar i fer 
el compostatge de la brossa orginica 
a la planta de l’empresa Prodeasa, 
instaldada al municipi, concretarnent 
al camí vell de Roses, enlloc de fer-ho 
a les instal.lacions de Santa COlomd 
de Farners. El consistori preveu pero 

que en un futur la fracció organica es 
podra portar a la futura planta de 
compostatge de 1’Alt Empordi. 

- Pqecte -.-____ ambiciós 

La compra del camió especial per 
la recollida de la frdcCi6 organica ha 
estat subvencionada per la Junta de 
Residus arnb 68.000 euros, que tarnbé 
serviran per l’adquisició de conteni- 
dors i la campanya de sensibilització 
ciutadana. Aquesta campanya ser2 la 
primera acció que es portara a terme 
i esti previst que es comenci a partir 
de final de febrer. Lobjectiu daquesta 
iniciativa és explicar als veins del 
rnunicipi com es portara a terme la 
recollida i que hauran de fer a rnés 
de donar a coneixer els beneficis que 
s’obtenen de recollir per separat les 
restes vegetals que es generen. 

Amb el comencament de la reco- 
llida de la fracció orginica s’inicia un 
projecte molt ambiciós ja que, segons 
Xavier Sanllehí, I’objectiu final de la 
campanya seria fer ”el cicle complet 
del reciclatge”, és a dir, que les restes 
vegetals reciclades poguessin revertir 
i ser consurnides pels mateixos caste- 
Ilonins. 
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